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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 30. 10. 2023 

Přítomni: MgA. Michálek, Ing. Horníčková, doc. Francán, doc. Hlavica, MgA. Indrák Ph.D., prof. 

Medek, MgA. Petr, Mgr. Pospíchal, Ing. Valentová, JUDr. Valová, MgA. Vodička, Ing. 

Vondráčková, prof. Willi 

 

Informace rektora:    

➢ Informace z předávání státních vyznamenání prezidentem republiky ČR, poděkování za 

medializaci Mgr. Pospíchalovi. 

➢ Nominace členů do Rady ČT – za JAMU bude nominována ředitelka Muzea romské 

kultury PhDr. Jana Horváthová. 

➢ Rekonstrukce Astorky – důležitá komunikace se studenty a zaměstnanci Astorky o 

rekonstrukci, bude založena skupina v Teamsech ředitelem MgA. Vodičkou. 

➢ Informace o setkání s děkany – akce Setkání se zaměstnavateli bude přesunuta na září 

(nikoli leden). 

➢ Děkanům byl rozeslán společný harmonogram Akademického roku 2024 k doplnění.  

➢ Budova rektorátu k odkupu – čeká se na vyjádření z MMB. 

➢ Žádost k děkance ohledně natočení krátkého videa k benefičnímu koncertu.  

➢ Rozšířené kolegium rektora proběhne ve čtvrtek 7.3. 2024. 

➢ Žádost o analýzu fundraisingu od pror. Medka.  

➢ Setkání pracovní skupiny k AI proběhne v pondělí 13.11.  

 

Informace kvestorky:  

➢ Schůzka s firmou IMOS proběhne v úterý 31.10., v Teamsech vznikne skupina ohledně 

vyvěšování termínů rekonstrukce apod. 

➢ Vzory výkazu pro DPP a DPČ poslány na fakulty, čeká se na připomínky. Práce na dálku 

bude od právního oddělení připravena dnes, týká se administrativy, pokud to náplň práce 

dovolí, tak i dělnických pozic. 

➢ Spisová služba – během týdne bude nachystán k připomínkování od součástí. 

➢ Informace o zdražení Multisport karty o 160 Kč; informace odešly zaměstnancům. 

➢ Zástup za dlouhodobou nemoc pí. Hájkové na místo účetní bylo vyřešeno. Od 1.11. 

nastupuje pí. Kislingerová.  

 

HF:   

➢ Byla konzultována problematika financování vybavení nových učeben na Astorce 

zejména v souvislosti s možným financováním z OP JAK ERDF kvalita nebo z FRIM 2024 

a také s reálným zahájením výuky v těchto učebnách.  

➢ Paní děkanka reagovala na výzvu podpořit argumentaci pro vyjednání navýšení 

financování JAMU a to jak krátkodobě (revize volitelných předmětů), tak dlouhodobě 

(možnost sloučení některých studijních plánů) a střednědobě (návrh sloučení výuky cizích 
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jazyků na fakultách na celoškolskou úroveň. Zároveň paní děkanka pojmenovala další 

argumenty, které by mohly rezonovat pro navýšení financování JAMU.  

➢ PhDr. Andrea Mikotová PhD. podala anonymizovanou zprávu o činnosti: – mediace na 

pracovišti, pracovní klima na katedrách, individuální konzultace studentům i 

zaměstnancům, včetně doporučených postupů v oblasti personalistiky. Tento dokument 

je nástrojem kontroly efektivnosti procesů nastavených na Hudební fakultě a může proto 

sloužit jako dokument pro sledování kvality. Do konce roku přepracuje Etická rada HF 

JAMU svá pravidla, která budou v této aktualizované formě publikované na webu.  

➢ Smluvní výzkum MgA. Daniely Peclové s Low latency technologii české firmy DISK – v 

úterý 31.11. sdílený master class s partnerskou univerzitou v Den Haagu (10:00–12:30) a 

sdílený koncert (od 13:45 hodin) v DnO. Zatím smluvní výzkum bez příjmu, v budoucnosti 

vize příjmů ze zapojení do výzkumu. 

➢ Spolupráce s festivalem Janáček 2024 – podepsány nové smlouvy, nastavení podmínek 

pro další kooperaci (JazzFest, Festival Janáček a HF JAMU). Národní divadlo zvýšilo 

příspěvek na realizaci komorních oper z 100 000 Kč na 150 000 Kč. 

➢ Proděkan Lyko jakožto člen pracovní skupiny pro AI se zúčastní akce s živými interprety 

versus AI, kterou pořádá Karlová univerzita (TAH). 

 

DF:  

➢ 25. 10. proběhla premiéra dvou inscenací Ateliéru fyzického divadla v rámci jednoho 

komponovaného večera Teorie záchodové kabinky a Nie wolno Kochač v DnO. 

➢ Křest knihy o prof. Miroslavu Plešákovi proběhne v rámci festivalu Salon původní tvorby 

8. - 9. 3. 2024. 

➢ Dotaz na termín kontroly PRZS za rok 2023 – pror. Medek dá vědět. 

➢ Projekt v Den Haagu divadelní umění – kolegium DF se dohodlo, že nabídku převzetí 

divadelní části nevyužije.  

 

Informace pror. Valová:   

➢ 31.11. - účast na jednání na MŠMT s ministrem ohledně financování UVŠ. 

➢ AI – seminář pro pedagogy proběhne 10.11. na 205 na HF, 10.1. na DF na 104.  

➢ NAÚ – poslána žádost o přerušení řízení ve věci žádosti školy o udělení akreditace 

bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu programu Pedagogika klavírní hry do 

konce roku.  

➢ 6.12. bude na UK probíhat v rámci NPO konference k Mikrokreditům (mikrocertifikáty). 

Účast z fakult nutná.  

➢ Termín kontroly z NAÚ není zatím znám.  

 

Informace pror. Medka:   

➢ PRSZ 2024 – podklady budou připraveny do 6.11., do 27.2 je finální termín odeslání na 

MŠMT. Zasedání SR JAMU kvůli schvalování proběhne v lednu. 

➢ Začíná festival Setkávání nové hudby plus. 

➢ Připravuje se projekt na únor 2024 The Hague – Brno Connection.  
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➢ USA – služební cesta od 1.11. do 14.11., návštěva dvou univerzit, poděkování PR za 

podklady k prezentaci HF v zahraničí. Hrazeno z MK a univerzity v Texasu.  

 

Informace pror. Indráka:  

➢ Minulý týden proběhla koordinační schůzka PR se zástupci všech součástí a proběhlo   

průběžné vyhodnocení všech aktivit a možností na následující rok. 

➢ MU provedla v ISOIS úpravu formuláře pro výběrová řízení studentů na zahraniční 

mobility Erasmus+ podle našeho zadání. Všechna následující řízení by už měla probíhat 

v tomto systému.  

➢ 7.11. proběhne schůzka součástí k funkcionalitám kalendáře na webu. Na tuto schůzku 

bude navazovat setkání hlavní pracovní skupiny pro web v úterý 14.11. 

➢ Byly zpracovány podklady z DF i HF pro odměny zaměstnanců (THP i pedagogů) za 

realizaci výuky ukrajinských studentů v říjnu 2023. 

 

Informace pror. Hlavici:  

➢ Audit rovných příležitostí: byla nám doručena závěrečná zpráva auditu a 31. října 13:30 

v Divadle na Orlí bude auditorka prezentovat její závěry. Následně připraví návrh Plánu 

rovných příležitostí JAMU, který projedná příslušná pracovní skupina. 

➢ Studie prevalence genderově podmíněného násilí na VŠ a v AV ČR: Tento týden 

dojde k rozeslání dotazníku studentům i zaměstnancům. Možnost vyplňovat bude do 

konce listopadu. Dotazník bude zaměřen na psychické, fyzické, ekonomické, sexuální a 

online násilí. JAMU od výzkumu očekává, že získá relevantní data o situaci na JAMU v 

dané problematice i srovnání s ostatními VŠ. 

➢ Mezinárodní hodnocení výzkumných činností JAMU dle Metodiky 17+: Proběhne v 

roce 2025, aktuálně vznikají metodické materiály k realizaci. JAMU je členem pracovní 

skupiny ČKR, která bude navržený materiál připomínkovat. Předběžně bude probíhat 

obdobně jako první hodnocení. Novinkou je samostatný panel pro umělecké školy. 

Předběžný harmonogram: Podání návrhů na pozice členů MEP do 31. 8. 2024; Odevzdání 

podkladů pro hodnocení poskytovateli do 31. 3. 2025; Hodnocení v modulech 4 a 5, on-

site visit, agregace hodnocení a odevzdání evaluační zprávy poskytovateli (Agregační 

MEP) do 31. 12. 2025; Zpracování protokolu o hodnocení vysoké školy a zveřejnění 

výsledků hodnocení do 30. 6. 2026. Novinkou je, že dlouhodobou koncepci rozvoje 

výzkumné organizace bude schvalovat MŠMT. 

➢ Statistika úspěšnosti doktorského studia: byla aktualizována data k 1. říjnu 2023, 

statistiky zohledňují data za studia zahájená 2000-2015, novější data zatím nelze 

interpretovat kvůli vysokému počtu neukončených studií. Závěry:  

o Základní parametry se oproti loňsku významně nezměnily. Aktuálně:  

▪ Úspěšnost studia je na HF stále výrazně vyšší (79 %) než na DF (44 %). 

Meziročně došlo na HF k drobnému zlepšení, na DF k drobnému zhoršení. 

▪ Také průměrná délka úspěšného studia je na HF nižší (61,5 měsíců) než 

na DF (77,6).  

▪ Ještě větší nepoměr je v případě délky neúspěšného studia (HF: 42,3 vs. 
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DF: 64,4) 

▪ Průměrný počet přijímaných studentů je zhruba srovnatelný, tedy cca. 7 

(HF: 6,69 vs. DF: 7,31) 

▪ Počet studentů z ročníku, kteří absolvovali v standardní době studia (SDS) 

+ 1 rok (nové kritérium výpočtu výše dotace pro DSP) – HF je také v tomto 

ohledu znatelně lepší: cca. 30 % studentů, zatímco DF cca. 10 % studentů.  

▪ O kolik měsíců později úspěšní studenti průměrně ukončují studium po 

SDS – na HF je to 20,6 měsíce, na DF je to 33,7. (Výpočet zohledňuje i 

přechod DSP z tříletých na čtyřleté). 

o Statistika týkající se jen žen: 

▪ Rámcově platí stejné poměry jako v případě „Všichni“ – tedy HF je výrazně 

úspěšnější než DF. 

▪ Na DF přijímají více žen, na HF více mužů. 

▪ Na obou fakultách jsou ženy ve studiu úspěšnější než průměr. 

▪ Na obou fakultách jsou ženy mírně úspěšnější v dokončování studia v 

SDS+1 než průměr všech na fakultě. 

▪ Průměrná doba úspěšného studia i neúspěšného studia je u žen na obou 

fakultách podobná průměru všech. Výjimkou je pouze neúspěšné studium 

na HF, kde ženy studují déle, než je průměr. 

o Podrobné statistiky budou zaslány k analýze proděkanům pro výzkum, stejně jako 

národní statistiky pro srovnání. 

➢ Specifický vysokoškolský výzkum 2024: MŠMT zveřejnilo výzvu k podání žádostí o 

poskytnutí podpory – takže i v příštím roce bude moci soutěž probíhat. Na rok 2024 MŠMT 

disponuje 1.048.777.200 Kč, loni bylo 1.165.308.000 Kč, takže se jedná o pokles o cca. 

116 mil. Kč. Přesnou výši podpory JAMU zatím neznáme, ale je faktem, že dlouhodobě 

klesáme (loni bylo 1.497.752 Kč), protože v hodnotících kritériích neexcelujeme. 

➢ Pracovní cesta Brusel: European Universities Alliances – velký zájem posílit o školy z 

regionu CEE; rozšíření na jaře 2024 na 60 aliancí bude poslední, další rozšiřování se 

neplánuje; bude se jednat o elitní a vydatně podporované university, na kterých bude EU 

testovat další kroky v rozvoji internacionalizace a kvality; zapojení JAMU (HF) do IN.TUNE 

je žádoucí. 

 

Informace ředitele Astorky:  

➢ do pátku 20/10 bylo možné podávat námitky k naší VZ přímo na ÚHOZ, nestalo se tak, 

takže výběrové řízení je ukončeno a vysoutěžená firma IMOS Brno, a.s. je definitivně 

potvrzená; návrh smlouvy byl ze strany dodavatele podepsán a odešel k vyjádření 

na MŠMT; ve st 25/10 proběhlo jednání i za účasti zástupců fakult, aby bylo maximálně 

sníženo očekávatelné narušení výuky i ubytovaných; přibližně do 14 dnů předloží firma 

IMOS aktualizovaný harmonogram rekonstrukce; počítáme s tím, že práce budou 

započaty ve III. a VII. patře, s koncem ZS ak. roku 23/24 bude stavební činnost zesilovat;  

ve vztahu k ubytovaným studentům se ředitel snaží zabezpečit kapacitní rezervu na 

kolejích MENDELU; 



Beethovenova 2, 662 15 Brno | tel.: +420 542 591 101 | ID datové schránky: 7ckj9g2 

 

 

 

➢ proběhla předběžná debata nad možnostmi stěhování učeben ve snaze o nenarušení 

absolventských bakalářských i diplomových prací ATD; 

➢ ředitel vyslovil prosbu směrem k odpovědným osobám za jednotlivé součásti (kvestorka, 

obě tajemnice, ředitel DnO a vedoucí Marty) v souvislosti s personální výpomocí při 

nadcházejícím stěhování v prostorách IVU Centra Astorka; pomoc byla přislíbena; 

➢ byla podána informace o konání setkání ředitelů a vedoucích pracovníků KaM, které 

tentokrát organizovala ZČU a odehrálo se na Červeném Hrádku u Jirkova; ředitel Vodička 

ocenil především otevřenost účastníků při sdílení zkušeností v oblastech týkajících se 

provozu kolejí; 

 

Informace ředitele DnO:  

➢ Odstraňování následků havárie připojení k el. Síti v DnO – vyhořelo připojení agregátu do 

sítě. Přijetí provozních opatření do budoucna + návrh na přeprojektování zapojení 

dieselagregátu. Škody řešeny s pojišťovnou JAMU. 

 

 

 

Příští jednání kolegia rektora se koná v pondělí dne 13. 11. 2023 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

 

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                             MgA. Michálek a vedení 

 


